

# PolyU Info Day for Taught Postgraduate Programmes

(September 2019 Entry)

## Info Seminar 課程講座

Date 日期: 12/ 01 / 2019 (Sat 星期六)

Programme 課程	Time 時間	Venue (PolyU) 地點 (理大)
<b>MA in Translating and Interpreting (MATI)</b> 翻譯與傳譯文學碩士學位課程	2:00 – 2:40 p.m.	GH615 – 616
<b>MA in Chinese Linguistics (MACL)</b> 中國語言學文學碩士學位課程	2:40 – 3:20 p.m.	GH615 – 616
<b>MA in Bilingual Corporate Communication (MABCC)</b> 中英企業傳訊文學碩士學位課程	3:20 – 4:00 p.m.	GH615 – 616
<b>MA/PgD in Chinese Language and Literature (MACLL/PgDCLL)</b> 中國語文文學碩士/深造文憑課程	4:00 – 4:40 p.m.	GH615 – 616
<b>MA in Teaching Chinese as a Foreign Language (MATCFL)</b> 對外漢語教學文學碩士學位課程	4:40 – 5:20 p.m.	GH615 – 616
<b>Master of Speech Therapy (MST)</b> 言語治療碩士課程	2:15 – 2:55 p.m.	HJ304

# CBS Postgraduate Scholarships

## 中文及双语学系硕士生獎学金

为鼓励成绩优异并立志从事学术研究的学生就读中文、语言学与翻译文学硕士组合课程，本课程于2019/20 学年推出两项獎学金计划。

“中文及双语学系硕士生獎学金” 是一项半免学费入学獎学金，将颁予数名入学成绩优异，并具备学术潜质完成硕士论文的申请人。

“中文及双语学系优异硕士生獎学金” 则为半免学费毕业獎学金，将颁予数名在学成绩优异，并撰写了学术论文的毕业生。

成绩优秀同学可同时获取以上两项獎学金，獎学金金额可达整个课程学费之全数。

入学獎学金不须要额外递交申请表格，只要在 2019 年 1 月 31 日 前递交入学申请的申请人，就会自动被考虑。獎学金甄选将会在入学面试同时进行。

In order to recruit high caliber students who are determined to pursue academic research, the MA Scheme in Chinese, Linguistics and Translation is launching two scholarships in the 2019/20 academic year.

CBS Postgraduate Scholarship is an entry scholarship, which offers 50% tuition waiver to applicants with outstanding intellectual potential to complete an MA thesis and have achieved excellent academic results in the qualifications already obtained.

CBS Distinguished Postgraduate Scholarship is a graduation scholarship, which worth 50% of the tuition fee for graduates who have completed their MA thesis and graduated with excellent academic achievements.

Distinguished students may receive both scholarships, which will be awarded full tuition fee in total.

No separate application is required for the scholarships. Applicants who have submitted their application by 31 January 2019 will be automatically considered for the Entry Scholarship through the admission interview process.